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Z Á P I S  č. 3 

z jednání Komise místní části Louky konaného dne 31. 5. 2023 

 

Přítomni:  M. Šebesta, J. Chládek, M. Horalíková, K. Vašutová, O. Učeň, 
                  M. Petrů - tajemnice KMČ  
Hosté:       V. Kovář, J. Somberg, V. Zetík 
Omluveni: L. Bednařík 
 
Přítomno 5 členů komise, komise je usnášeníschopná. 

 
Program: 

1. Zahájení, schválení programu 
2. Kontrola úkolů dle zápisu z minulého jednání 
3. Připomínky, nové podněty, ostatní, diskuse 
4. Závěr 

1. Zahájení, schválení programu 
 

Jednání komise zahájil p. Šebesta a seznámil přítomné členy s programem jednání. 
Přítomno 5 členů komise, komise je usnášeníschopná. 

 

2. Kontrola úkolů dle zápisu z minulého jednání 
 
20210324_3: Zachování průchodu v rámci stavby nových RD 
 
Projednávané téma: 
Cesta je spravená. 
 
Úkol zrušen. 
 
20210324_4: Dokončení pokládky recyklátu  
 
Projednávané téma: 
Dokončeno. 
 
Úkol zrušen. 
 
20210324_5: Účast na koordinačních schůzkách projektantů nové Návsi 
 
Projednávané téma: 
P. Somberg (OD) komisi informoval, že pokud KMČ rozhodne o dalším postupu, může jít úkol do 
projektové fáze. Odhad PD je cca 1 mil. Kč, odhad ceny rekonstrukce (dle arch. Říhy) je 20-25 mil. 
Kč. Spolu s projektovou dokumentací bude provedena změna v územním rozhodnutí. 
KMČ požaduje vysoutěžení PD Návsi – 4 pro, 1 se zdržel 
 
Úkol trvá. 
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20210908_1: Rekonstrukce komunikace na ul. Chlumská 
 
Projednávané téma: 
P. Somberg (OD) komisi informoval, že dle PD rekonstrukce vyjde na 3 mil. Kč.  
Pí Horalíková našla v projektu chyby (nacenění chodníků, které na komunikaci vůbec nejsou), 
dostala k prověření návrh projektanta, na příštím jednání přednese poznámky k projektu. 
KMČ navrhuje vysoutěžit nižší cenu projektu. 
 
Úkol trvá. 
 
20220608_1: Zjištění stavu a evidence požárních nádrží 
 
Projednávané téma: 
KMČ odsouhlasila vyčlenění částky 7 000 Kč na nacenění jímky požární nádrže. Nacenění bylo 
provedeno, KMČ požádala Radu města Zlína o převedení do majetku. 
 
P. Šebesta probere v rámci prací na projektu rekonstrukce Návsi s projektanty, jak se nádrž bude 
plnit a jaký k ní bude přístup. 
 
Úkol trvá. 
 
20220608_2: Obnova nepřístupných hydrantů 
 
Projednávané téma: 
P. Zetík (předseda HS Louky) prověří, které hydranty je nutné zvednout, aby byly přístupnější a 
zajistí, aby hasiči dodali mapu přístupných hydrantů. P. Petrů zjistí, kdo má hydranty na starosti a 
zda je zajištěna jejich pravidelná kontrola. 
Při rekonstrukci Návsi je nutné vytáhnout hydrant u kapličky nad úroveň komunikace. 
 
Úkol trvá. 
 
20221123_1: Oplocení hřiště v ulici V Olší  
 
Projednávané téma: 
Pí Horalíková psala p. Bradovi (RMZ), ten údajně předal p. Molkovi (OMS). Dle pravidel nesmí 
kolem hřiště nic jezdit, ale zkracují si tudy cestu pracovníci lesní správy, kteří by měli jezdit po  
ul. Šternberské. Pí Horalíková pošle e-mailovou komunikaci p. Šebestovi. 
 
KMČ čeká na změnu v územním rozhodnutí. P. Kovář (RMZ) přislíbil na prosinec 2023. 
 
Úkol trvá. 

 
3. Připomínky, nové podněty, ostatní, diskuse 
 

 p. Zetík (předseda HS Louky) požádal o příspěvek na poháry na akci Zlínská liga požární 
zdatnosti, KMČ předběžně schválila 

 p. Šebesta navrhl řešit parkování na ulici Zábrančí I 
o vytvořit záliv na popelnice, aby vznikl větší prostor pro auta 
o místo málo používané zpevněné části na západní straně komunikace, která vypadá 

jako chodník, ale není jím, vybudovat parkovací stání 
o KMČ odhlasovala zařazení rozšíření parkovacích možností v ul. Zábrančí I i 

Zábrančí II do priorit – 5 pro, 0 proti, 0 se zdržel 

 most přes Dřevnici je v desolátním stavu 
o zjistit, kdy a kým byl vypracován projekt na rekonstrukci a zda bylo posuzováno i 

zábradlí 
o vedeno jako nový úkol, na příštím jednání komise zařadit případně do priorit 
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 p. Chládek informoval o neúnosné situaci v ulici Růžová a jejím okolí – auta parkují 
v nepřehledných místech i u výjezdu z garáží 

o pí Petrů dá podnět p. Ptáčkovi 

 p. Somberg (OD) informoval o prověření funkčnosti a vhodnosti realizovaných retardérů 
v ulici Pod Vinohrady – dle odboru dopravy jsou v pořádku, odpovídají platným normám 
 

 
Priority na rok 2023 zůstávají stejné, pokračovat se bude rekonstrukcí ul. Náves Louky, 
rekonstrukcí přístupové cesty na ul. Chlumská. 

 
4. Závěr 
 
Příští jednání komise naplánováno na 28. 6. 2023  
 
 
Ve Zlíně, 12. 6. 2023 
 
Zapsala: Marta Petrů, tajemnice KMČ Louky 
Ověřil: Martin Šebesta, předseda KMČ Louky 
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Příloha: Aktualizovaný seznam úkolů 
 

Číslo Úkol Zodp. KMČ Zodp. SMZ Poznámka 

20210324_5 Účast na koordinačních 
schůzkách projektantů nové 
Návsi 

p. Šebesta p. Somberg  

20210908_1 Rekonstrukce komunikace 
na ul. Chlumská 

pí Horalíková p. Somberg  

20220608_1 Zjištění stavu a evidence 
požárních nádrží 

p. Učeň   

20220608_2 Obnova nepřístupných 
hydrantů 

p. Učeň p. Moravec  

20221123_1 Oplocení hřiště v ulici v Olší pí Horalíková pí Gášková  

20230531_1 Rekonstrukce hl. mostu přes 
Dřevnici včetně zábradlí 

Pí Vašutová p. Kubáč  

 


